1. Used to+ bezokolicznik stosujemy, gdy mówimy o stanach lub działaniach powtarzających się w przeszłości, które teraz już się nie dzieją, nie trwają:
a. I used to love eating out but now I prefer cooking at home. 
    Kiedyś lubiłem jeść na mieście, ale teraz wolę gotowanie w domu. – stan
b. Our family used to produce olive oil when I was young.
  Nasz rodzina produkowała olej z oliwek, gdy byłem mały.- czynność w przeszłości
2. Would + bezokolicznik bez „to” stosujemy tylko wtedy, gdy mówimy o działaniach powtarzających się w przeszłości. Nie stosujemy would mówiąc o minionych stanach:
 My mum would cook something special at wekends. 
Moja mama kiedyś gotowała coś specjalnego w weekendy.- czynność w przeszłości.
UWAGA!
Used to oraz would możemy stosować zamiennie, gdy mowa jest o powtarzającej się czynności w przeszłości.
I used to swim everyday. Kiedyś codziennie pływałem.
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